
4. redna seja 23. 3. 2023 

Bojan Režun je prosil župana, da bi svetnike informiral 

v zvezi z aktualnimi zadevami okrog 

četrte razvojne osi. Izpostavil je upanje, 

da bo obljuba ministra držala, da 

koordinacija ostaja. 

Župan je Režunu na seji odgovoril na zastavljeno vprašanje, da je skupaj z ICRO poslancu Krivcu 

poslal vprašanja, ki jih je dalje posredoval na Ministrstvo za infrastrukturo. Župan ima neuradno 

informacijo iz DRSI, da se odgovori pripravljajo. 

Davorin Lampe je opozoril na vzdrževanje gozdnih cest. 

Zakaj se vzdrževanje izvede šele jeseni, 

kmetje bi urejene ceste potrebovali 

spomladi. Predlaga, da se vsako leto 

nameni en del sredstev za asfaltacijo 

najbolj prometnih odsekov gozdnih cest. 

Predlog je najmanj 100 m, kajti 

asfaltirani odseki potrebujejo manj 

sredstev za vzdrževanje cest.  

Zanimalo ga je še, kdaj se začne 

rekonstrukcija jeza na Lajštu, ker je 

sezona pred vrati. 

Program vzdrževanja gozdnih cest pripravi Zavod za gozdove Slovenije (ZGS), krajevna enot Idrija 

in Cerkno. Vseh gozdnih cest v občini Idrija je kar 335,7 km. Začetek del je odvisen od prejetja 

Pogodbe o vzdrževanju gozdnih cest med Ministrstvom za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ZGS 

in Občino Idrija. Predlog bomo posredovali ZGS. 

 

Načrt za rekonstrukcijo jezu je v zaključni fazi. Do 12.04. pričakujemo ponudbe potencialnih 

izdelovalcev jeklene konstrukcije. Konstrukcija naj bi bila izdelana do konca maja. V vmesnem času 

bomo nabavili lesene zagatnice in plohe za most. Montaža konstrukcije bo izdelana v dveh fazah po 

polovico mostu. Čas montaže je predviden v 4 delovnih dneh, z dvemi vmesnimi obdobji 3 dni, da se 

beton dovolj strdi. Če bo šlo vse po planu bo jez do sredine junija izdelan in v funkciji. 

Lovrenc Habe je podal pobudo, če bi se lahko pospešilo 

s pripravo participativnega proračuna, s 

tem bi se namreč rešilo težavo, ki je bila 

izpostavljena, da se mladi ne vključujejo 

v politiko.  

Lenka Grošelj je na seji odgovorila, da je najprej treba sprejeti pravilnik, ki je v pripravi. Proces 

priprave participativnega proračuna lahko začne teči že letos, izvedba izbranih projektov pa je 

predvidena v letu 2024.  

Simon Permozer je pohvalil proaktivno reševanje 

podirajoče hiše na Rudarski 20.  

Župan je odgovoril, da je lastnik parcele Ministrstvo za kulturo in obrazložil situacijo z reševanjem 

problematike, ki traja že tri leta. 

Dejan Mrak je podal pobudo, da bi se seje občinskega 

sveta malenkost skrajšale. 

 

Tomaž Kavčič je spomnil, da bi bilo nujno, da gre sedaj 

Komunala d.o.o. Idrija čistiti propustne 

kanale, ker bo v primeru obilnega deževja 

odneslo pol cest. 

Pobuda bo posredovana vzdrževalcu javnih cest. 



Nada Golija Vastič je prosila za čimprejšnjo pripravo letnega 

plana sej. 

 

Metod Habe je vprašal o stanju označitve poti od 

centra mesta do cerkve sv. Antona. 

Po županovih informacijah je označitev poti v delu. 

Natalija Kovač 

Jereb 

je še vprašala, če bo omenjena označitev 

lokacij za celotno mestno središče. 

Župan je potrdil, da se bo elaborat izdelal celostno. 

Dorico Gnjezda je zanimalo, če so za Društo podeželskih 

žena mogoče na voljo kakšni večji 

prostori, kot jih imajo sedaj. 

Župan ji je obljubil, da bo s svetovalko za gospodarske dejavnosti preučil možnosti. 

3. redna seja 23. 2. 2023 

Davorin Lampe je opomnil, da na spletni strani Občine 

Idrija še vedno ni objavljenih 

elektronskih naslovov in telefonskih 

občinskih svetnikov. 

Tadej Rupnik je pojasnil, da bo naslednji dan zadeva urejena. 

Kontaktni podatki svetnikov so bili 24. 2. 2023 objavljeni, s tem dnem, bodo obvestila 

skladno z napovedjo, prejemali le še na občinske maile z domeno idrija.si. 

 

Tita Stanek Zidarič je izpostavila cesto Na poklonu v Spodnji 

Idriji, kjer so se leta 2021 začela 

gradbena dela, preplastitev ceste. 

Namestili so se kvadratni pokrovi, ki pa 

so zaradi prometne ceste zelo moteči, 

pokajo. Predlaga namestitev blažilcev, 

sprašuje kaj se lahko še naredi za 

izboljšanje stanja? 

Župan je povedal, da je s strani izvajalca bilo obljubljeno, da bo zadeva  do konca marca 

sanirana, ker bodo omenjene pokrove odstranili. Župan bo občana, ki mu je poslal 

elektronsko pošto in živi v bližini, seznanil z najnovejšimi informacijami.  
 

Tita Stanek Zidarič Opozorila je na pomembno rubriko 

»Občina odgovarja« na spletni strani 

Občine Idrija, kjer pa na vprašanja 

izpostavljenih občanov ni povsod 

navedenih odgovorov s strani Občine.  

Strokovne službe bodo pripravile odgovore in se bodo objavili na spletni strani. 

Tita Stanek Zidarič opozorila na pomanjkljiv vnos Župan je povedal, da defibrilatorje vzdržuje Zdravstveni dom Idrija in da je s strani dr. 



dejanskega stanja defibrilatorjev na 

lokacijah. V Idriji sta dve lokaciji: 

gasilski dom in zdravstveni dom, do 

katerih imajo dostop prvi posredovalci. 

Googlov zemljevid na spletni strani pa je 

po njenem mnenju nepregleden. 

Pavšiča je prišla pobuda za umestitev dveh defibrilatorjev v mestu Idrija, pri stadionu in na 

Mestnem trgu. V preteklosti je Občina Idrija sama kupila kar nekaj defibrilatorjev, župan še 

nikoli ni slišal za Društvo AED, je pa informacijo vzel na znanje. 

 

 

Strokovna služba občinske uprave je v petek, 3. 3. 2023 posredovala ZD Idrija podatke o 

dveh lokacijah defibrilatorjev v Idrijskih Krnicah. Posredovane podatke bodo vnesli v 

obstoječi googlov seznam, ki je na spletni strani. 

Občinska uprava 

Marija Bizjak 

Pavšič 

jo je dopolnila, da sama že tri leta 

ponavlja, da je zemljevid pomanjkljiv, 

ker v Krnicah ni vrisanih dveh lociranih 

defibrilatorjev. 

Nada Golija Vastič je podala pobudo, da se glede omejevanja 

hitrosti zgleduje po bližnjih občinah, ki 

imajo na območjih, kjer ni znotraj naselij 

gosto poseljenih hiš tik ob cesti, 

dvignjeno zgornjo mejo dovoljene 

hitrosti do 60 km/h. Predlaga, da se te 

odseke državnih cest na območju Idrije, 

ki nimajo poselitev ob sesti dvigne mejo 

dovoljene hitrosti. 

Župan je povedal, da bomo njeno pobudo posredovali Svetu za preventivo v cestnem 

prometu. 

Tatjana Majnik je prejela vprašanje, kdaj bo možen 

raztros pepela na idrijskem pokopališču. 

Župan ji je odgovoril, da so v predlogu proračuna namenjena sredstva za omenjeno 

pokopališče in v okviru sredstev je namen urediti prostor za raztros pepela, projekt je bil 

narejen že pred leti, zemljišče je tudi že lastniško urejeno. 

Cirila Hladnik je dobila pobudo petih občanov, če bi 

lahko bila električna kolesa na razpolago 

občanom dokler ne prične snežiti. 

Župan je povedal, da so lahko električna kolesa lahko na uporabo do obdobja, ko pride do 

prvega soljenja cest, ker obstaja bojazen, da bi se sicer skrajšala življenjska doba električnih 

koles. 

Cirila Hladnik je še enkrat izpostavila kanalizacijo na 

Triglavski ulici, odgovora še ni dobila. Se 

je pa pričelo z deli in upa, da ji na 

naslednji seji ne bo več potrebno 

izpostavljati te problematike. Izpostavila 

je še pokanje pokrovov na Triglavski 

ulici in vprašala kdo bo pod pokrove 

Župan je povedal, da bi to morala postoriti Komunala Idrija d.o.o., oziroma prvotno že 

izvajalec del, s katerimi pa ne želi imeti več sodelovanja. 



podložil svinec. 

Franci Medic je opomnil, da je Občina obljubila 

izboljšanje kontaktov med zaposlenimi iz 

občinske uprave in predstavniki svetov 

zavodov. Predstavniki svetov bi si želeli 

bolj dostopno komunikacijo z upravo. 

Gregor Prezelj je obljubil dopis, da se bo predstavnike svetov zavodov pozvalo, da se lahko 

z dilemami, vprašanji in pobudami obrnejo na  direktorja občinske uprave. Župan je 

svetnikom obljubil dokument »pregled organov zavodov« z njihovimi mandati. 
 

Andrej Poglajen je svetnike seznanil z obravnavo regij in 

pokrajin v Državnem svetu. Predsednik 

državnega sveta je opravil pogovoril s 

predsednikom vlade in pristojnim 

ministrom, na žalost pa regije niso dobile 

podpore, država ne dopušča možnosti, da 

bi se določena administrativna vodenja 

prenesla z državnega vodenja na 

pokrajinsko. Celotnega procesa, ki je 

potekal v prejšnjem mandatu, bomo 

deležni ponovno v septembru. 

 

 

2. redna seja 22. 12. 2022 

Župan se je svetnikom zahvalil za 

kooperativnost in jih seznanil, da z 

občinsko upravo pripravlja predlog 

dvoletnega proračuna za leti 2023 in 

2024. 

 

Andrej Poglajen je ponovno izpostavil problematiko 

odkupa najemniških občinskih stanovanj. 

Na svetnika se je obrnil občan s 

Triglavske ulice, ki živi v najemniškem 

občinskem stanovanju in bi želel odkupiti 

stanovanje. Zanima ga kako se bo 

postopalo in reševalo glede omenjene 

Odgovor pripravila Karmen Makuc (priloga VIP). 

 



problematike, da bo v dobrobit občanov 

in Občine. 

Dorica Gnjezda je spomnila na nedokončana dela (oviro) 

na Triglavski ulici. 

Župan je povedal, da so pred dobrim mesecem uredili dokumentacijo z lastnikom zemljišča, 

kjer bo potekal vodovod. Čaka se na prostega izvajalca del, naročilnica s strani Občine Idrija 

je bila izdana. 

 

Metod Habe je ponovno postavil vprašanje glede 

oskrbe občanov s pitno vodo v Godoviču, 

vodovod ima mnogo omejitev. Seznanil 

je vse, da je dobil odgovor direktorice 

Komunale d.o.o. Idrija. Še vedno se 

sprašuje, kaj je potrebno postoriti za 

odpravo nastalih anomalij. 

Župan je podal odgovor, svetnike je seznanil z vsemi podrobnostmi obnavljanja vodovoda v 

Godoviču in tudi glede pridobivanja gradbenega dovoljenja za izgradnjo prve faze vodovoda 

Idrija - Jelični Vrh – Lešetnica. 

 

Gregor Rupnik je podal pobudo, da bi Občina Idrija 

organizirala usposabljanje za novo 

izvoljene predsednike krajevnih 

skupnosti, da se bodo lahko enakovredno 

vključili v delovanje Občine Idrija in s 

tem izboljšali samo delovanje krajevnih 

skupnosti. 

Župan se je strinjal s pobudo in napovedal, da se bo takšno usposabljanje v novem letu tudi 

izvedlo. 

Cirila Hladnik se je navezala na zadnjo pobudo v 

preteklem mandatu, problematiko 

kanalizacije na Triglavski ulici, kdaj se jo 

bo urgentno popravilo ter pokanje 

pokrovov na novi cesti. Gregorja Prezlja 

je vprašala zakaj ni dobila dovoljenja za 

sodelovanje preko zooma na prejšnji seji 

Občinskega sveta. 

Gregor se ji je opravičil, ker je bilo njeno sporočilo spregledano. 

Tatjana Majnik je predlagala, da bi se napovedovale seje 

Občinskega sveta v naprej. 

Župan ji je potrdil, da bi se v prihodnje napovedovalo za dve seji v naprej. 

 

Nada Golija Vastič je opozorila, da Skupnost občin Slovenije  



organizira na začetku vsakega mandata 

izobraževanje za občinske svetnike in 

priporočila k čim večji udeležbi, ko bodo 

svetniki prejeli vabilo. 

Simon Permozer je izpostavil vprašanje glede na novo 

postavljenega prometnega znaka na 

kolesarski povezavi do Mokraške vasi. 

Stanovalce in uporabnike kolesarske poti 

zanima kaj pomeni znak, da je v času 

zimskih razmer zaprta. Zanimalo ga je 

tudi glede plazu na isti lokaciji, ki se je 

naredil ob obilnem deževju.  

Župan se je zahvalil za vprašanje in obljubil poizvedbo pristojnim.  

Lovrenc Habe je izpostavil problematiko ekoloških 

otokov. Vprašal je, kakšno strategijo ima 

Občina Idrija glede ekoloških otokov po 

občini. 

Župan je povedal, da ima Komunala d.o.o. Idrija nalogo vzpostavitve ekoloških otokov po 

krajevnih skupnostih, želja v treh KS je, da je ekoloških otokov manj, temveč, da so večji. 

 

Davorin Lampe je najprej pripomnil, da ga je zmotilo pri 

vseh dosedanjih VIP odgovorih, da ni 

nikjer dorečenega terminskega plana, 

datumov, do kdaj bodo določene zadeve 

realizirane. Nadalje je opozoril, da imajo 

krajevne skupnosti zelo različne 

prostorske možnosti za svoje delovanje in 

ugotovil, da KS Mesto Idrija nima 

določenega prostora za svoje delovanje. 

Izpostavil je, da krajevna skupnost 

potrebuje svoje prostore z nekaj opreme 

za delovanje, za seje sveta, za srečanje s 

krajani, za realizacijo prireditev, 

Odgovor pripravila Karmen Makuc (priloga VIP). 

 



skladiščenje materiala,… Predlaga, da se 

pripravi poročilo v sliki in besedi s koliko 

prostori posamična krajevna skupnost 

razpolaga, v kakšnem stanju so prostori 

(so ogrevani, na kakšen način se jih 

ogreva so, dostojno opremljeni, kolikšne 

so površine, leto izgradnje oz. obnove). 

Kjer se zazna problem, predlaga, da se 

pripiše opis rešitve in rok izvedbe. 

Natalija Kovač 

Jereb 

je podala pobudo glede ustanovitve 

posvetovalnega organa župana  - 

Strateški svet za gospodarstvo, ker se v 

zadnjem času pojavljajo težave v 

idrijskem gospodarstvu. Med drugim je 

izpostavila oktober 2021, ko je bila zaprta 

davčna pisarna v Idriji in sta se dve 

gospodarski družbi iz Idrije in Cerkna 

morali sami organizirati in podati pobudo 

na FURS za ponovno delovanje pisarne. 

Izpostavila je še vprašanje glede visečih 

mostov (viseči most pri »ta debeli skali«, 

ki je zaprt in viseči most pri Divjemu 

jezeru), ki so zaščitni znak pokrajine. Pri 

pripravi proračuna apelira, da se 

predvidijo sredstva za sanacijo ter določi 

upravljalca, ki bo skrbel za omenjeno 

dediščino. 

 Župan je odgovoril, da so sredstva v predlogu proračuna predvidena. 

 

Robert Šinkovec je prosil za pripravo razvojne slike, 

glavne aktivnosti, s katerimi se bo 

občinska uprava ukvarjala, predlagal je 

osvežitev projektov (kateri so v 

 



pripravah, v teku, potencialni projekti, ki 

še niso predvideni v proračunu). Kako bo 

potekala usmeritev JP Komunala d.o.o. 

Idrija, ki je eden večjih porabnikov 

proračunskih sredstev ter o razvoju 

podeželja, katere investicije bodo 

uresničljive v novem mandatnem 

obdobju na tem področju. Izpostavil je še 

cesto Oblakov vrh – Spodnja Idrija, kjer 

so se dela pri Hidrii prenehala. Prosi za 

seznanitev, kdaj se bodo dela nadaljevala 

in kako kaže z obnovo ostalih treh 

odsekov na tej relaciji. Nazadnje je 

svetnik posredoval še pobudo nekaterih 

občanov, ki se vozijo dnevno v Idrijo, ki 

se tiče sanacije ceste v Zali. Slišal je dosti 

pripomb, da je cesta s semaforjem delno 

zaprta, dela pa se dostikrat ne izvajajo. 

Zanima ga, kakšen je plan aktivnosti na 

tem odseku. 

Bojan Režun je izpostavil vprašanje vezano na objavo 

novice na spletni strani Občine Idrija z 

naslovom Akcija poostrenega nadzora 

nad kratkotrajnim parkiranjem in 

nedovoljenim parkiranjem na vozišču, ki 

je bila objavljena 23. 11. 2022. V novici 

je omenjenih pet območij za kratkotrajno 

parkiranje. Zanimalo ga je, kdo je določil 

ta parkirna mesta in kdaj je Občinski svet 

z odlokom na podlagi zakona o 

kratkotrajnem parkiranju in zakona o 

prometni signalizaciji določil ta območja, 

Župan se je zahvalil za vprašanje in mu obljubil reševanje omenjenega problema. Gregor 

Prezelj je še pojasnil, da bo v prihodnjih mesecih na dnevnem redu kar nekaj točk v zvezi z 

omenjeno problematika, najprej se bo sprejemalo nov občinski program varnosti, ki je 

podlaga za ukrepanje redarjev, naslednji bo v obravnavi odlok o cestnem prometu, ki bo 

urejal parkiranje, odvoz vozil, dovolilnice,… 

 



kje in kako. Po njegovem mnenju ni 

pravne podlage in pričakuje, da se bo 

kaznovanje, ki ni na mestu ukinilo ter 

pisni odgovor na zastavljeno vprašanje. 

Pojasnila s strani vodje inšpektorata je 

dobil, da se mora vprašanje razrešiti 

znotraj občinskega sveta. 

Franci Medic je obnovil pobudo iz prejšnjega mandata 

in je vezana na stanje območja pod Sveto 

Trojico, to je 50 m nad sedežem Občine 

in je katastrofalno. Tam je še vedno 

napihljiv čoln, zabojnik prepoln 

odpadkov, zbirališče kosovnih 

odpadkov,… Meni, da bi bila njegova 

pobuda zelo enostavno rešljiva, brez 

večjih proračunskih izdatkov. Zanima ga, 

zakaj območje po 6 mesecih še vedno ni 

sanirano. 

Odgovor pripravil Medobčinski inšpektorat in redarstvo:  

Zabojnike za komunalne odpadke po urniku odvoza prazni izvajalec javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki. V primeru neznanega povzročitelja onesnaženja okolice zabojnika s 

kosovnimi odpadki, se prekrškovni postopek ne vodi, odpadke, ki so na zemljišču v lasti občine pa 

odstrani izvajalec javne službe. V kolikor so nelegalno odloženi komunalni odpadki na zasebnem 

zemljišču, se v primeru neznanega povzročitelja odstranitev odredi lastniku zemljišča. V kolikor se 

lastnik zemljišča izreče, da ne gre za kom. odpadek ampak njegovo lastnino, se odstranitev ne more 

odrediti, saj ne gre za nelegalno odložene kom. odpadke.  Predmetni čoln, ki se nahaja na registrirani 

prikolici, je po ugotovitvi lastništva, lastnik skupaj s prikolico prestavil na zasebno površino. 

Občinska inšpekcija kot tudi občinski redarji pa pristojnosti za poseganje v zvezi z urejenostjo/ 

izgledom zasebnih zemljišč nimajo. Kar lahko v okviru izvajanja redarskih pooblastil redarji 

ukrepajo je povezano s parkiranjem, saj v navedenem območju glede na prometno signalizacijo, le- 

to ni dovoljeno nikomur. Šesta točka četrtega odstavka 65. člena Zakona o pravilih cestnega prometa  

namreč prepoveduje ustavitev in parkiranje na križišču in na razdalji manj kot 15 m od najbližjega 

roba prečnega vozišča pred križiščem, razen če je drugače določeno s predpisano prometno 

signalizacijo.  

Andrej Poglajen se je navezal na pobude Natalije Kovač 

Jereb in se pridružuje mnenju, dodal je 

še, da je omejitev kvadrature za izgradnjo 

poslovnih objektov za male podjetnike na 

podeželju omejeno na 200 m2, kar se mu 

zdi neprimerno in je ena večjih 

problematik, s katero se srečujejo 

podjetja na podeželju. Predlaga 

spremembo odloka, ki to določa in to čim 

hitreje, da se s tem spodbuja dejavnost na 

Služba UPIVO je pripravila razlago in odgovor za 3. redno sejo. 



podeželju in rešuje številna problematika. 

 

1. redna seja 8. 12. 2022 

župan Tomaž 

Vencelj  

 

je pojasnil, da je bilo v gradivu 

posredovano poročilo o izidu volitev v 

svete KS, uradno prečiščeno besedilo 

Statuta Občine Idrija, Poslovnik 

Občinskega sveta Občine Idrija ter tabela 

o nezdružljivosti funkcij. 

Nadalje je pojasnil, da so prejeli obrazce za podatke občinskih svetnikov, izjavo o statusu 

prejemnika dohodkov ter obrazec soglasja za objavo fotografije in telefonske številke na 

spletni strani. Prosil je, da naj se izpolnjeni obrazci čimprej oddajo.  

 

Tadej Rupnik Vse svetniki in krajevne skupnosti bodo 

prejeli e-mail naslove z domeno idrija.si. 

Tadej Rupnik je pojasnil, kako bo prevzem mailov in dostop do mailov tehnično izveden. 
 

Miranda Groff 

Ferjančič 
je podala pobudo, da bi se seje 

Občinskega sveta začenjale kasneje kot 

ob 17 uri. 

Prezelj je pojasnil, da veljavni Poslovnik Občinskega sveta ne dovoljuje sklica seje za 

kasneje kot ob 17 uri. 

 
Nada Golija Vastič je podala vprašanje, če pravila o 

nezdružljivosti funkcij veljajo tudi za 

zunanje člane delovnih teles. 

Pojasnjeno ji je bilo, da veljajo za funkcionarje. 

Andrej Poglajen je podal pobudo, da naj bodo na 

naslednjih volitvah na glasovnicah 

naveden celoten seznam kandidatov, 

zaradi lažje oddaje preferenčnega glasu. 

Tilen Majnik je pojasnil, da so glasovnice sestavljene v skladu z Zakonom o lokalnih 

volitvah. 

 

Franci Medic in 

Marija Bizjak Pavšič 
sta podala pobudo, da se spremeni oblika 

in vsebina zapisnika seje občinskega 

sveta. 

 

 


